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Brev angående utrykning med bare Overbefal til alle med automatisk vars1ing.

Det er med dette, herved et krav at vi rykker ut med minimum et lag ved automatisk varsling.
Slik som det er nå, er det ikke i henhold til krav gitt i lovverket..
I praksis er det slik at overbefal rykker ut til gjeldene bygning alene, for så å se om det er
brann. Om det er brann skal overbefal alarmere full alarm. (alle).
Dette forsenker utrykningen med mange minutter, det er veldig viktig for utfallet av et
scenario om hvor tidlig vi far startet evakuering, slokkearbeider osv.

Vi har hatt årsmøte i Orkdal Brannmannsforening den 10.02.2012.
Vi kan ikke lengre gjøre dette på den måten det er praktisert frem til nå. Dette var en
sparepakke frem til jul 2011.
Det er enstemmig bestemt på årsmøtet, at vi ikke kan følge rutiner som er innført.
På disse utrykninger er som nevnt overbefal alene. De som har sakt når slike alarmer kommer
er også utrygge, når de ikke har laget sitt med.
Ingen skal arbeide i det hele tatt alene, når det gjelder brann.
Vi forventer at den opprinnelige utalarmering av et lag starter umiddelbart.
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